
A M E N D E M E N T  2 van 2025
Verstandig verduurzamen

Dit amendement hoort bij het raadsvoorstel ‘Ontwikkelperspectief Pont tot Park’, op de agenda van de 
raadsvergadering van 30 januari 2025. 

We stellen vast dat:
 Het “Ontwikkelperspectief Pont tot Park” op 30 januari voorligt aan de gemeenteraad;
 Het college in het ontwikkelperspectief voorstelt dat bij voorkeur gewerkt wordt met “… een 

lokaal warmtenet met een lage temperatuurbron.”;
 In het raadsprogramma wordt bij het onderwerp Duurzaamheid geschreven “De gemeente 

houdt rekening met draagvlak bij inwoners en de betaalbaarheid.”

We hebben nagedacht over en houden rekening met:
 (lokale) warmtenetten zijn op dit moment niet betaalbaar, er zijn legio voorbeelden in het land 

waar het veel duurder en ingewikkelder is uitgepakt dan gepland;
 Warmtenetten met alleen een lage temperatuurbron zijn onmogelijk omdat voor warm water 

anders dan voor centrale verwarming een hogere temperatuur noodzakelijk is. Dan wordt er 
bij een lage temperatuurbron gewerkt met een relatief inefficiënte “booster” in elke woning;

 Het plaatsen van een individuele warmtepomp per woning een realistisch en betaalbaar 
alternatief kan zijn voor een (lokaal)warmtenet;

 Er bij gebruik van individuele warmtepompen per woning geen ingewikkelde beheerstructuur 
via een vereniging van eigenaren hoeft worden toegepast. Individuele bewoners zijn 
verantwoordelijk voor hun eigen verbruik en cv-installatie zoals dat nu ook het geval is bij 
ketels op gas;

 Hoe meer lastige eisen (zoals het aanleggen van een warmtenet) de gemeenteraad stelt aan 
Pont tot Park, hoe minder kansrijk het wordt dat het een succes wordt en IJmuiden 
daadwerkelijk de kwaliteitsimpuls krijgt die de gemeenteraad wenst.

We vinden dat:
 Het niet gepast is om een warmtenet op dit moment in het ontwikkelperspectief Pont tot Park 

als voorkeursvariant te benoemen;
 Een individuele warmtepomp per woning een wenselijke duurzame oplossing kan zijn waar 

ook een eenvoudiger beheer bij mogelijk is;
 De gemeente Velsen open moet blijven staan voor verschillende warmte oplossingen.

We stellen de raad voor om het volgende besluit te nemen:

Het voorstel als volgt aan te passen:

Beslispunt 1 als volgt te wijzigen:
1. Het Ontwikkelperspectief Pont tot Park vast te stellen, met dien verstande dat:

- De zin “Bij voorkeur een lokaal warmtenet met een lage temperatuurbron.” op pagina 48 
van het Ontwikkelperspectief Pont tot Park wordt geschrapt.



De volgende raadsleden dienen een aanpassing op het voorstel in:

Naam raadslid   Naam partij
Cas Schollink VVD Velsen
Leo Kwant Sterk Velsen
Cees Sintenie                             CDA Velsen

* Artikel 43 Reglement van Orde


